
Rada Gminy Miedźno
Sesja

Protokół nr XXIX/2022
XXIX Sesja w dniu 2 lutego 2022 
Nagranie z posiedzenia dostępne jest na stronie www.miedzno.esesja.pl w zakładce „Transmisje obrad”
Obrady rozpoczęto 2 lutego 2022 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:50 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 15 członków.
Obecni:
1. Zdzisław Bęben
2. Anna Chudaszek
3. Zbigniew Ciesielski
4. Zbigniew Graj
5. Małgorzata Grzyb
6. Elżbieta Makles
7. Dorota Miśkiewicz
8. Konrad Puchała
9. Ewelina Stobiecka
10. Agnieszka Szczypiór
11. Małgorzata Szymonik
12. Czesław Trzepizur
13. Piotr Wawrzyniak
14. Waldemar Wosiński
15. Mirosław Zielonka
Goście:
1. Piotr Derejczyk - Wójt
2. Agnieszka Związek - Sekretarz
3. Grażyna Borycka - Skarbnik
4. Tomasz Głębocki – Radca prawny

1. Otwarcie XXIX Sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności.
Przewodniczący  Rady  Gminy  Miedźno  Zdzisław  Bęben  realizując  czynności  proceduralne  otworzył
posiedzenie XXIX Sesji Rady Gminy Miedźno. Poinformował, że obrady są transmitowane i utrwalane
za  pomocą  urządzeń  rejestrujących  obraz  i  dźwięk.  Powitał  obecnych  radnych  oraz  pozostałych
uczestników  obrad.  Na  sesji  obecnych  było  15 radnych,  co  stanowi  quorum  niezbędne  do
przeprowadzenia  ważnych  wyborów  oraz  podejmowania  prawomocnych  uchwał.  W  związku  z  tym
przewodniczący Bęben stwierdził prawomocność sesji.

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
Przewodniczący Bęben zapytał, czy są propozycje zmian porządku obrad. 
Wobec braku zmian porządek obrad został poddany pod głosownie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Porządek obrad został przyjęty. Brzmi on następująco:

1. Otwarcie XXIX Sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
3. Przyjecie protokołu z XXVII Sesji Rady Gminy.
4. Przyjęcie protokołu z XXVIII Sesji Rady Gminy.
5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zamianę  nieruchomości  w miejscowościach

Ostrowy nad Okszą i Borowa.

http://www.miedzno.esesja.pl/


6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.
9. Podjęcie  uchwały  w sprawie przystąpienia  do zmiany miejscowych planów zagospodarowania

przestrzennego w miejscowości Ostrowy nad Okszą.
10.Podjęcie  uchwały  w sprawie  wystąpienia  do  Ministra  Spraw Wewnętrznych  i  Administracji  

z wnioskiem o połączenie miejscowości Miedźno, Izbiska, Kołaczkowice i Wapiennik w jedną
miejscowość o nazwie Miedźno.

11.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok.
12.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na lata

2022-2034.
13.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji  Infrastruktury, Rozwoju Wsi  

i Rolnictwa na 2022 rok.
14.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy Miedźno.
15.Wolne wnioski.
16.Zakończenie obrad XXIX Sesji Rady Gminy.

3. Przyjecie protokołu z XXVII Sesji Rady Gminy.
Przewodniczący Bęben zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu z XXVIII Sesji Rady Gminy Miedźno.
Wobec braku uwag Przewodniczący poddał protokół pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjecie protokołu z XXVII Sesji Rady Gminy.
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (11)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta  Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad
Puchała, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Mirosław
Zielonka
PRZECIW (1)
Zbigniew Graj
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Zbigniew Ciesielski, Ewelina Stobiecka, Waldemar Wosiński
Protokół został przyjęty.

4. Przyjęcie protokołu z XXVIII Sesji Rady Gminy.
Przewodniczący Bęben zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu z XXVIII Sesji Rady Gminy Miedźno.
Wobec braku uwag Przewodniczący poddał protokół pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z XXVIII Sesji Rady Gminy.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Protokół został przyjęty.

5.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na zamianę nieruchomości  w miejscowościach
Ostrowy nad Okszą i Borowa.
Inspektor Dariusz Nowak omówił projekt uchwały.
Radna Stobiecka zapytała o dokładną lokalizację działek omawianych w projekcie uchwały.
Inspektor  Nowak  powiedział,  że  działka  znajduje  się  vis-a-vis  cmentarzyka  cholerycznego  
z przesunięciem ok. 30 metrów w stronę zabudowań wsi Ostrowy nad Okszą.
W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:



Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości w miejscowościach Ostrowy
nad Okszą i Borowa.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta  Makles,  Dorota
Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław
Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński
PRZECIW (1)
Zbigniew Ciesielski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 228/XXIX/2022.

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.
Inspektor Dariusz Nowak omówił projekt uchwały.
Radny Wawrzyniak zapytał gdzie dokładnie położona jest działka.
Inspektor  Nowak  odpowiedział,  że  jest  to  droga  dokładnie  pomiędzy  Kołaczkowicami  Dużymi,  a
Kołaczkowicami Małymi. Wyjeżdżając od dwóch zakrętów pod kontem 90 stopni w stronę lasu, jakieś
500 metrów od granicy lasów.
Radny Graj zapytała jaki jest cel zakupu działki.
Inspektor Nowak odpowiedział, że działka zlokalizowana jest w głębi pól, nie mająca dostępu do drogi
twardej.  Zakup  działki  ma  na  celu  zwiększenie  zasobów gminy  oraz  w  przyszłości  daje  możliwość
wymiany. 
W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (12)
Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Zbigniew Ciesielski,  Małgorzata Grzyb, Konrad Puchała,  Ewelina
Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata  Szymonik,  Czesław  Trzepizur,  Piotr  Wawrzyniak,
Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Zbigniew Graj, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 229/XXIX/2022.

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.
Inspektor Dariusz Nowak omówił projekt uchwały.
W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew  Ciesielski,  Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Konrad
Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata  Szymonik,  Czesław  Trzepizur,  Piotr
Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 230/XXIX/2022.

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.



Podinspektor Dariusz Nowak omówił projekt uchwały.
W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (14)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata
Szymonik, Czesław Trzepizur, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Piotr Wawrzyniak
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 231/XXIX/2022.

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowych planów zagospodarowania
przestrzennego w miejscowości Ostrowy nad Okszą.
Podinspektor Dariusz Nowak omówił projekt uchwały.
W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany  miejscowych  planów  zagospodarowania
przestrzennego w miejscowości Ostrowy nad Okszą.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 232/XXIX/2022.

10. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji  
z  wnioskiem  o  połączenie  miejscowości  Miedźno,  Izbiska,  Kołaczkowice  i  Wapiennik  w  jedną
miejscowość o nazwie Miedźno.
Wójt Piotr Derejczyk omówił projekt uchwały.
Radna Grzyb powiedziała, że 15.02.2021 roku złożyła w Urzędzie Gminy wniosek do w sprawie podjęcia
działań  dotyczących  uregulowania  nazewnictwa  i  numeracji  w  miejscowości  Izbiska  oraz  Miedźno.
Powodem złożenia wniosku był problem zgłaszany przez mieszkańców tych miejscowości który dotyczył
między  innymi  braku  poprawnej  numeracji  wszystkich  domów  wzdłuż  drogi  biegnącej  przez
miejscowość  Izbiska  a  częścią  domów posiadających  adres  przy  ulicy  Częstochowskiej  w Miedźnie.
Stwierdziła, że powoduje to liczne problemy związane z nazewnictwem i numeracją. W odpowiedzi na
pismo  Wójt  zadeklarował  iż  podejmie  kompleksowe  działania  mające  na  celu  wyeliminowanie
przedstawionych  problemów,  nie  tylko  w  miejscowości  Miedźno  czy  Izbiska  ale  również  
w Kołaczkowicach i Wapienniku. Podjęte działania nie pokrywają się ze stanowiskiem i oczekiwaniami
mieszkańców tych miejscowości, ponieważ nie przypuszczali oni, że kwestia uregulowania numeracji  
i  nazewnictwa  będzie  związana  z  likwidacją  dotychczasowych  miejscowości  i  przyłączenia  ich  do
Miedźna. Pomimo przeprowadzonych konsultacji społecznych w listopadzie ubiegłego roku i przewagi
głosów  oddanych  za  połączeniem  tych  miejscowości,  większość  mieszkańców,  zwłaszcza  ze  wsi
Kołaczkowice,  Wapiennik  i  Izbiska  jest  przeciwnych  likwidacji  dotychczasowych  nazw  ich
miejscowości. Dlatego kierując się głosem mieszkańców radna Grzyb poprosiła pozostałych członków
rady aby nie głosowali za podjęciem uchwały.
Wójt odpowiedział, iż rozumie, że są osoby które nie wyrażają chęci na takie rozwiązanie ale konsultacje
społeczne pokazały, że zdecydowana większość mieszkańców jest za tym aby połączyć miejscowości.
Wójt  wyjaśnił,  że  dzięki  takiemu działaniu  będzie  możliwe uzyskanie  jednolitej  siatki  ulic,  jednolite
nazewnictwo.  To jest  dzianie  kompleksowe obejmujące  wszystkie  miejscowości,  którego nie  da się  
w  inny  sposó  przeprowadzić.  Należy  uporządkować  nazewnictwo  i  numeracje  w  poszczególnych



miejscowościach aby dać możliwość mieszkańcom realizację swoich potrzeb.
Radny Wawrzyniak powiedział, że w dniu 01.02.2022 r. do Biura Rady i Przewodniczącego Zdzisława
Bębna  zostało  skierowane  pismo  mieszkańców  Kołaczkowic  Dużych  z  prośbą  o  nie  podejmowanie
uchwały dotyczącej połączenia miejscowości. Osób podpisanych pod prośbą było 165.
Wójt odpowiedział, że zdaje sobie sprawę, że nie wszyscy są za. Po to były przeprowadzone anonimowe
konsultacje aby zapytać mieszkańców w swobodny dla nich sposób czy chcą oni połączenia miejscowości
czy nie. Konsultacje były przeprowadzone w formie głosowania korespondencyjnego, która pozwoliła
mieszkańcom bez presji i nacisku na wyrażenie swojej opinii.
Radny Graj powiedziała, że brakuje informacji odnośnie głosowania w poszczególnych miejscowościach
odnośnie  włączenia  tych  miejscowości  do  miejscowości  Miedźno.  Kolejna  informacja  jaka  nie  była
poruszana to koszty jakie będą musieli ponieść mieszkańcy zmieniający adresy zamieszkania, czy kwestia
zgłoszeń  nowych  adresów  do  Urzędu  Skarbowego  w  przypadku  osób  prowadzących  działalność
gospodarczą czy do banku.
Wójt  odpowiedział,  że  wynik  konsultacje  zostały  przedstawione  wszystkim  mieszkańcom
poszczególnych  głosujących miejscowości.  Jeśli  chodzi  o  koszty  w przypadku zmiany miejscowości,
ujednolicenia  nazwy  miejscowości  dochodzą  takie  koszty  jak  aktualizacja  w  ewidencji  działalności
gospodarczej czyli wpisu w wysokości ok 100 zł. Natomiast zmiana adresu w banku w tej chwili możliwa
jest  w  sposób  cyfrowy,  ponieważ  sporo  osób  korzysta  z  kont  internetowych  a  banki  umożliwiają  
w systemach transakcyjnych tego typu działania.
Radna Makles powiedziała, że po zaczerpnięciu informacji od mieszkańców Wapiennika również zgłasza
prośbę do radnych o nie podejmowanie uchwały w sprawie połączenia  miejscowości Miedźno, Izbiska,
Kołaczkowice i Wapiennik w jedną miejscowość o nazwie Miedźno.
Wójt  odpowiedział,  że  po  to  były  zorganizowane  konsultacje  aby  dać  mieszkańcom  możliwość
wypowiedzi w sposób spokojny, nie przymuszony, wolny i tajny. Nie zgadza się ze stwierdzeniem, że
głosować powinni tylko mieszkańcy Izbisk, Wapiennika i Kołaczkowic bo sprawa również dotyczy osób
mieszkających  w Miedźnie.  Różnica  w liczbie  głosów,  które  zostały  udzielone  w stosunku do osób
uprawnionych, wynika z tego, że większość mieszkańców Miedźna nie wzięła udziału w głosowaniu
Frekwencja  w  miejscowościach  Izbiska,  Kołaczkowice  czy  Wapiennik  była  powyżej  50  %  dlatego
uważa, że głosy były istotne i wiążące. Natomiast Miedźno jest w takim obszarze funkcjonalnym które
również daje prawo wyrażania swojego głosu dlatego brało udział w przeprowadzonych konsultacjach.
W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z wnioskiem
o połączenie miejscowości Miedźno, Izbiska, Kołaczkowice i Wapiennik w jedną miejscowość o nazwie
Miedźno.
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6)
Zdzisław  Bęben,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Agnieszka  Szczypiór,  Czesław  Trzepizur,
Mirosław Zielonka
PRZECIW (9)
Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta  Makles,  Ewelina
Stobiecka, Małgorzata Szymonik, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński
Uchwałę nie przyjęto.

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok.
Skarbnik omówiła projekt uchwały.
W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok.
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (14)
Zdzisław Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta  Makles,  Dorota



Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław
Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Zbigniew Graj
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 233/XXIX/2022.

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na lata
2022-2034.
Skarbnik omówiła projekt uchwały.
W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na lata 2022-
2034.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 234/XXIX/2022.

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Infrastruktury, Rozwoju Wsi 
i Rolnictwa na 2022 rok.
Przewodnicząca Komisji Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa omówiła projekt uchwały.
W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa
na 2022 rok.
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (14)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Małgorzata  Szymonik,  Czesław
Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
PRZECIW (1)
Agnieszka Szczypiór
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 235/XXIX/2022.

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy Miedźno.
Przewodnicząca  Komisji  Budżetu,  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Zdrowia  poinformowała,  że  w  dniu
21.12.2021 r. podczas posiedzenia komisji projekt uchwały został dokładnie przeanalizowany . Decyzja
komisji  była  taka  aby  zaproponować  do  przegłosowania  formalny  wniosek  który  zmieniał  kwoty
wynagrodzenia  Wójta:  -  wynagrodzenie  zasadnicze  -8.200,00  zł;  -  dodatek  funkcyjny  2.520.00 zł;  -
dodatek specjalny - 30 %. 
Radny  Trzepizur  zaproponował  aby  kwoty  wynagrodzenia  przedstawione  w  projekcie  uchwały  oraz
kwoty z wniosku przedstawione przez Komisję Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia uśrednić  
i zaproponował takie kwoty: wynagrodzenie zasadnicze -9.200,00 zł; - dodatek funkcyjny 2.830.00 zł; -
dodatek specjalny - 30 %. 
O godz. 12.00 z powodu problemów technicznych nastąpiła przerwa. 
Wznowienie obrad o godzinie 12.04.
Głosowano wniosek w sprawie:
Komisji budżetu dot. zmiany kwot wynagrodzenia Wójta:  - wynagrodzenie zasadnicze -8.200,00 zł;  -
dodatek funkcyjny 2.520.00 zł; - dodatek specjalny - 30 %. 
Wyniki głosowania



ZA: 8, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (8)
Anna Chudaszek, Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Elżbieta  Makles,  Dorota Miśkiewicz,  Ewelina
Stobiecka, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński
PRZECIW (7)
Zdzisław Bęben, Małgorzata  Grzyb, Konrad Puchała,  Agnieszka Szczypiór,  Czesław Trzepizur,  Piotr
Wawrzyniak, Mirosław Zielonka
Wniosek został zaopiniowany pozytywnie
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy Miedźno.
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6)
Zbigniew  Ciesielski,  Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Dorota  Miśkiewicz,  Małgorzata  Szymonik,
Waldemar Wosiński
PRZECIW (7)
Zdzisław Bęben, Konrad Puchała,  Ewelina Stobiecka,  Agnieszka Szczypiór, Czesław Trzepizur,  Piotr
Wawrzyniak, Mirosław Zielonka
BRAK GŁOSU (2)
Anna Chudaszek, Elżbieta Makles
Radna Stobiecka wnioskowała o powtórne głosowanie ponieważ chciała wycofać swój głos z powodu
błędów technicznych.
Mecenas Tomasz Głębocki odpowiedział, że Pani Radna zgłosiła problemy techniczne w związku z czym
nieprawidłowo  zagłosowała,  natomiast  statut  gminy  Miedźno  nie  przewiduje  wprost  reasumpcji
głosowania.  Natomiast  jeżeli  zgłaszany  jest  wniosek  formalny,  to  radny  może  złożyć  taki  wniosek
formalny aby głosowanie zostało przeprowadzone ponownie.
O godz. 12.15 z powodu problemów technicznych nastąpiła przerwa. 
Wznowienie obrad o godzinie 12.20.
Radny Graj zaprotestował w związku z cały zamieszaniem które się zrodziło w wyniku złej komunikacji.
Radni przez problemy techniczne źle słyszeli i do końca nie wiedzieli co w danym momencie poddane
jest pod głosowanie.
Radna Stobiecka złożyła formalny wniosek w sprawie powtórnego głosowania.
Głosowano wniosek w sprawie:
Radnej Stobieckiej dot. powtórzenia głosowania. 
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (11)
Anna  Chudaszek,  Zbigniew  Ciesielski,  Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta  Makles,  Dorota
Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Małgorzata Szymonik, Piotr Wawrzyniak, Waldemar
Wosiński
PRZECIW (4)
Zdzisław Bęben, Agnieszka Szczypiór, Czesław Trzepizur, Mirosław Zielonka
Wniosek został zaopiniowany pozytywnie.
Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego
wynagrodzenia Wójta Gminy Miedźno - po zmianie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy Miedźno - po zmianie.
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (8)
Anna Chudaszek, Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Elżbieta  Makles,  Dorota Miśkiewicz,  Ewelina
Stobiecka, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński



PRZECIW (7)
Zdzisław Bęben, Małgorzata  Grzyb, Konrad Puchała,  Agnieszka Szczypiór,  Czesław Trzepizur,  Piotr
Wawrzyniak, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 236/XXIX/2022.

15. Wolne wnioski.
Radny Graj wniósł uwagi co do prowadzenia obrad.
Radny Trzepizur zapytał jak wygląda sytuacja z przejściem przez rzekę we Władysławowie.
Wójt  odpowiedział,  że  ustalił  wspólnie  z  wójtem  Gminy  Popów,  że  zostanie  złożony  wniosek  
o dofinansowanie w tegorocznej  edycji  projektu do Rządowego Programu Budowy Dróg. Gdy tylko
wniosek  zostanie  rozpatrzony  pozytywnie  i  otrzymamy  dofinansowanie  wtedy  projekt  będzie
realizowany.

16. Zakończenie obrad XXIX Sesji Rady Gminy.
W związku  z  wyczerpaniem porządku  obrad  sesji,  Przewodniczący  Rady  Gminy  Miedźno  Zdzisław
Bęben zamknął posiedzenie XXIX Sesji Rady Gminy Miedźno.

Przewodniczący
Rada Gminy Miedźno
(-) Zdzisław Bęben

Przygotował(a): Daria Piątek

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


